

業務推廣訂購表格

Business Promotion Order Form

公司名稱 Company Name: _____

聯絡人 Contact Person: _____ 電話 Telephone: _____

電郵 Email: _____ 日期 Date: _____

本公司願意訂購以下推廣 We would like to order for the below promotion :

推廣種類 Type	要求 Specification	推廣期 Promotion Period	會員價錢 (港幣) Member Price (HK\$)	非會員價錢 (港幣) Non-member Price (HK\$)	Choice '✓' 選擇 '✓'
網頁推廣 Website Promotion	120 x 60 pixels Size : 1200 width X 250 - 350px height	One month	2,100	3,200	
電郵推廣 E-mail Promotion	Below 5M	One time release	7,000	10,000	
電子會員通訊 eNewsletter Promotion	210 x 297 mm (full page)*	Each issue (3 issues per year)	13,000	18,000	
	186 x 128 mm (half page)*	Each issue (3 issues per year)	7,000	10,000	

*** Remarks**

請同時提交 AI 及 JPEG 格式檔案 Please send file in both AI and JPEG format

請將回條電郵至 sec@hkhfa.org 香港保健食品協會。

如有任何垂詢，歡迎致電 5269 7738 與秘書處聯絡。

請參與附件業務推廣訂購細則，一經簽署此訂購表格表示 貴司同意相關條款。

Please send the order form to HKHFA at sec@hkhfa.org .

For any enquiries, please contact the secretariat at 5269 7738.

Please read attached Business Promotion Order Requirement. It indicates that you agreed to the requirement over your signed on this application form.

日期 Date

簽署及公司蓋印 Signature & Company Chop



請於**推廣發出日前最少 7 個工作天之前**將推廣內容電郵至秘書處
(電郵：sec@hkhfa.org)

Please send the artwork with required format to the secretariat at sec@hkhfa.org **no later than 7 working days before the promotion release date.**

如有任何關於設計稿的查詢，請致電 5269 7738 與秘書處聯絡。

For any questions regarding sending of artwork, please contact secretariat at 5269 7738.

付款： 請同時郵寄劃線支票，抬頭寫上「香港保健食品協會有限公司」並連同此訂購表格郵寄到「尖沙咀郵政局郵箱 90674 號香港保健食品協會」。信封上請註明「HKHFA 業務推廣」。

繳款需於推廣發出前最少 7 個工作寄至秘書處，否則本會有權不予處理相關推廣。

Payment: By crossed cheque address to 「The Hong Kong Health Food Association Limited」 and send together with this order form to 「The Hong Kong Health Food Association, P.O. Box 90674 Tsim Sha Tsui Post Office」. Please quote reference 「HKHFA Business Promotion」 on envelope.

Payment must be received by Secretariat at least 7 working days before the promotion release date.

收據： 將隨後寄回 貴公司

Receipt: Will be issued and sent to your company later.